
Medlemsmøte 3/11-22 

 

Tilstede: 18 stk 

 

Startet som vanlig møte med vafler,pølser og kaffe. 

 

Rune informerte om saker som var tatt på styremøte: 

 

Det hadde da blitt valgt å ta årsfest 21/1, hvor det vil bli koldtbord. Info kommer seinere.  

 

Årsmøte vil bli 11/3 

 

Info fra Hans Jørgen om at vi nå har 141 000,- på konto og med 87 medlemmer pr.dags dato 

 

Når det gjelder utleie av Mølla med spørsmål om det skal leies ut til bare medlemmer, og det var det 

enighet om. 

Ang vask av Mølla, så blir det kjøpt inn microfiber mopper og og stativ.  

 

Det ble nevnt brenning av småhusene og at det nå ser ut som blir 8/12. 

 

Referent  

Bente 


